
Zápis 2. zasedání Zastupitelstva obce Vřesina                                               7. prosince 2022 
 

1 
 

Zápis 
z 2. zasedání zastupitelstva obce Vřesina konaného dne 7. prosince 2022 v sále obecního úřadu 
ve Vřesině. 
Přítomno bylo 15 členů ZO. Účast občanů byla možná fyzicky a také formou online přenosu 
na youtube.cz. Fyzicky se účastnili 3 občané a na youtube.cz bylo v různých časových 
intervalech připojeno celkem 20 osob.  
 
1. Zahájení, složení slibu zastupitelů, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, 
schválení programu 

Zasedání ZO zahájila starostka obce Mgr. Bohuslava Krupová v 18:00 hodin a přivítala všechny 
v sále na 2. zasedání zastupitelstva obce Vřesina i na online přenosu přes youtube.cz.  
Na ustavujícím zasedání nebyli přítomni pan Jiří Bečica a pan Martin Válek. Oba na tomto 
zasedání složili slib bez výhrad. 
Starostka přečetla slib, Jiří Bečica i Martin Válek slovy „slibuji“ a podpisem slib potvrdili. 
 
Zastupitelstvo obce bylo svoláno dle § 92 Zákona o obcích a byl navržen jeho program. 
Zastupitelstvo bylo při počtu 15 členů usnášeníschopné.  
Zapisovatelkou zasedání zastupitelstva určila paní Lenku Josefusovou, ověřovateli zápisu 
určila pana Ondřeje Seidlera a pana Viléma Hluchníka.  
Paní starostka se zeptala, zda někdo ze zastupitelů chce doplnit další bod programu zasedání. 
Sama požádala o doplnění bodů 2/6d) Rozpočtové opatření č. 6/2022 a 2/11) Střednědobý plán 
rozvoje sociálních služeb Hlučínsko. 
Nikdo ze zastupitelů neměl další připomínky a starostka tedy nechala hlasovat o upraveném 
programu. 
 
2/1 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje program 2. zasedání Zastupitelstva obce 
Vřesina. 

1) Zahájení, složení slibu zastupitelů, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, 

schválení programu 

2) Kontrola usnesení 1. zasedání ZO 

3) Informace o činnosti rady a starostky obce 

4) Kontrolní výbor 

5) Finanční výbor 

6) Finanční záležitosti obce 

a) Plnění rozpočtu obce k 31. 10. 2022 

b) Rozpočet obce na rok 2023 

c) Střednědobý výhled rozpočtu na léta 2022 – 2027 

d) Rozpočtové opatření č. 6/2022 

7) OZV o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci 

8) Mimořádná odměna starostce obce 

9) Dotace MMR 
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10) Dotace MFČR 

11) Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb Hlučínsko 

12) Různé:    a) Orientační měření na ulici Na Chabovci 

               b) Termíny zasedání zastupitelstva na rok 2023 

13) Interpelace členů zastupitelstva obce 

14) Diskuse občanů 

15) Závěr 

Starostka požádala členy zastupitelstva o hlasování. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

 

2. Kontrola usnesení 1. zasedání ZO 

Starostka přednesla body usnesení 1. zasedání zastupitelstva obce, které proběhlo 20.10.2022 
a připomněla co vše se řešilo: volba všech orgánů obce, schválení dotačního programu 
z rozpočtu obce a souhlas s podáním žádosti o dotaci k NSA.  
Ověřovateli zápisu byli pan Pavel Kulhánek a pan Radek Kupka. Starostka se zeptala 
přítomných ověřovatelů na jejich vyjádření k zápisu.  
Pan Pavel Kulhánek konstatoval, že daný zápis řádně četl, nemá k němu jiné připomínky a se 
zápisem souhlasí.  
Pan Radek Kupka konstatoval, že daný zápis četl, nemá k němu žádné připomínky a se zápisem 
souhlasí.  
Nikdo ze zastupitelů neměl připomínky. 

Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí kontrolu usnesení 
z 1. zasedání Zastupitelstva obce Vřesina, konaného dne 20. října 2022.  
 
3. Informace o činnosti rady a starostky obce 
Starostka vyzvala pana Radka Kupku, aby informoval přítomné o činnosti rady. 
Radek Kupka informoval zastupitele i občany o tom, co vše projednávala rada od minulého 
zasedání zastupitelstva. Tyto informace jsou přílohou tohoto zápisu. 
Starostka informovala zastupitele a občany o své činnosti. Informace jsou přílohou tohoto 
zápisu. Hovořila o aktivitách se zahraničním partnerem, zakoupení nových stolů, stanů a 
přípravou všech potřebných věcí k rekonstrukci elektroinstalace v letním období roku 2023. 
Poté se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů či občanů nějaký dotaz k její činnosti či činnosti 
rady obce.  

Zastupitelé neměli další dotazy k činnosti starostky ani k činnosti rady obce. 

Občané neměli dotazy k činnosti starostky ani k činnosti rady obce. 

Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace o činnosti 
rady obce a starostky obce.  
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4. Kontrolní výbor 

Starostka požádala předsedu kontrolního výboru o přednesení zprávy. 

Martin Válek, předseda kontrolního výboru, přednesl zápis ze zasedání kontrolního výboru, 
který se konal 28. listopadu 2022, a který se týkal kontroly plnění usnesení zastupitelstva obce 
(zápis č. 23 ze dne 15.9.2022 a č. 1 ze dne 20.10.2022) a kontroly plnění usnesení ze schůzí 
rady obce (zápisy č. 107-2 za období od 15.9.2022 – 7.11.2022). Zápis ze zasedání kontrolního 
výboru je přílohou tohoto zápisu.  

Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů, občanů nějaký dotaz k předsedovi 
kontrolního výboru. Dotazy z řad zastupitelů, ani občanů nebyly položeny. 

Proto starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu 
kontrolního výboru ze dne 28. listopadu 2022. 
 
5. Finanční výbor 
Starostka požádala předsedu finančního výboru o přednesení zprávy ze schůze. 
Pavel Kulhánek, předseda finančního výboru, přečetl zápis ze zasedání finančního výboru, 
který se konal dne 16. listopadu 2022, a který projednával stav a plnění rozpočtu 1-10/2022, 
návrh rozpočtu obce na rok 2023 a střednědobý výhled rozpočtu na léta 2022-2027. Finanční 
výbor návrh rozpočtu na rok 2023 a střednědobý výhled rozpočtu na léta 2022-2027 doporučil 
zastupitelstvu ke schválení. 
Zápis ze zasedání finančního výboru je přílohou tohoto zápisu.  

Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů, občanů nějaký dotaz k předsedovi finančního 
výboru?  
Zastupitelé ani občané neměli dotazy ke Zprávě finančního výboru. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu finančního 
výboru ze dne 16. listopadu 2022. 
 
Starostka předala slovo panu Klechovi, aby dále vedl schůzi. 
 
6. Finanční záležitosti obce 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
 
a) Plnění rozpočtu obce k 31. 10. 2022 

Starostka – na konci desátého měsíce bychom se v plnění rozpočtu měli pohybovat v daňových 
příjmech okolo 83 %. Sami vidíte, že v plnění příjmu jsme nad očekáváním. Všechny Daňové 
příjmy jsou vyšší než 95 %. Celkové rozpočtované příjmy v současné chvíli také přesahujeme 
přes 90 %. Na konci měsíce listopadu proto rada obce udělala rozpočtové opatření č. 5/2022, 
kde navýšila příjmy dle odhadovaného stavu. Dnes již víme, že i to bylo málo. Co se týká 
výdajů, tak celkově jsme na hranici okolo 50 % (22 287 tis. Kč). Ještě však některé věci 
související především s výstavbou parkoviště u kostela budeme hradit, ale vše je v rozpočtu již 
zahrnuto. S tímto bodem souvisí i dnes přidaný bod 2/6d) Rozpočtové opatření č. 6/2022. Dnes 
jsem měla schůzku s administrátorem dotace ke kotlíkovým půjčkám, ohledně toho, že jsme 
povinni do 31.12.2022 vrátit část nevyčerpaných finančních prostředků. Celkem jsme vydali 
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19 půjček a zbylá nevyčerpaná částka ve výši 1 110 333 Kč se měla původně vracet do státního 
rozpočtu až po celkovém vyúčtování v prvním čtvrtletí roku 2023. S ohledem na tuto vratku 
jsme opět prošli rozpočet a navrhli úpravy dle předloženého rozpočtového opatření. 
 
Aleš Klech se zeptal, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů dotaz k tomuto bodu. 

Zastupitelé ani občané neměli další dotazy.  

Aleš Klech konstatoval, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace o plnění 
rozpočtu 1. – 10. 2022. 

b) Rozpočet obce na rok 2023 

Starostka – návrh rozpočtu na rok 2023 byl vyvěšen na úřední desce po dobu 15 dní po 
projednání s finančním výborem. Příjmová část byla připravena dle predikcí ministerstva 
financí a predikcí Svazu měst a obcí. Máme zde zapracované i získané dotace: 1 840 tis. Kč na 
VO, 500 tis. z evropských fondů, 211 tis. na válečný hrob, 250 tis. stromy na František, 290 tis. 
Kč stoly a stany. Ve výdajové části je pracováno s naplánovanými opravami a provozními 
výdaji dle předběžných odhadů. Největší položka je 14 mil. Kč na opravu elektroinstalace a 
FVE na škole a s ohledem na zdražování a navýšení cen energií navrhuje rada obce zvýšit 
neinvestiční příspěvek zřizovatele na 1.800.000 Kč pro školu. Starostka okomentovala i další 
významnější položky rozpočtu. Celkově v příjmech a ve výdajích 60 924 600 Kč. A 2 850 tis. 
Kč na úhradu jistiny úvěru, prozatím rada obce nenavrhuje mimořádnou splátku úvěru, jelikož 
chceme vyčkat, jak dopadne podání žádosti o dotaci na rekonstrukci elektroinstalace.  

Aleš Klech poděkoval paní starostce a zeptal se, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů dotaz 
k tomuto bodu. 

Jaroslav Smolka – v návrhu usnesení je uvedeno dle předloženého návrhu, který návrh tedy 
platí? 

Starostka – ten vyvěšený návrh. 

Jaroslav Smolka – kolik bude tedy poskytnuto církvi? 100 tis. Kč nebo 150 tis. Kč? 

Starostka – opravila v návrhu rozpočtu provoz ze 100 tis. Kč na 150 tis. Kč. 

Jaroslav Smolka – škola ve výdajích 15 880 tis. – zde nebudou žádné investice? 

Starostka – počítáme to jako rekonstrukci, která by měla být jako neinvestice. 

Jaroslav Smolka – nějaké podklady k řádnému rozhodnutí pro zastupitele. Možná by zastupitelé 
mohli obdržet nějaký celkový technický popis, čeho se ta rekonstrukce týká, co vše by se mělo 
vyměnit. Pak 3412 – nepočítáme s tím víceúčelovým hřištěm? 

Starostka – jestliže nedostaneme dotaci, tak ho realizovat zatím nebudeme. 

Jaroslav Smolka - bytové hospodářství 20 tis. Kč – k čemu jsou? 

Starostka - pořád máme obecní byt, takže ty náklady tam zůstávají. 

Jaroslav Smolka – pohřebnictví – nepočítá se s nějakým rozšířením hřbitova, třeba 
kolumbárium? 
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Starostka – budeme žádat na MSK o částku, která by byla na tyto účely, proto jsem to prozatím 
do rozpočtu nechtěla dávat. V případě získání finančních prostředků bychom to řešili 
rozpočtovým opatřením. 

Jaroslav Smolka – 3746 péče o vzhled obce a veřejná zeleň? Stromky už jsou zaplacené? 

Starostka – stromky nejsou zaplacené, ale nejsou investice. 

Starostka začala seznamovat zastupitele s rekonstrukcí školy a s projektovou dokumentací 
k této rekonstrukci, která byla vytvořena 2021 a 2022 byl přeceněn rozpočet vzhledem k růstu 
cen, ale byla vrácena k rozpočtu. 

Jaroslav Smolka – škola měla návrh rozpočtu a střednědobý výhled – kdy ji schválil zřizovatel? 

Starostka – zřizovatel ji zatím neschválil, zřizovatel čeká na neinvestiční dotaci, až ji schválíme 
my. 

Jaroslav Smolka – 1 800 tis. Kč kdy schválil? 

Starostka – to je dohoda, pouze dohoda a schváleno není nic. Schvalovat to budeme dnes. Je 
vyvěšen pouze návrh rozpočtu školy. Pokud dnes schválíme, že to bude 1,8 mil. Kč, tak rada 
bude schvalovat řešení rozpočtu školy. 

Jaroslav Smolka – nemá být opačný postup? 

Starostka – ne, tam je několik možností, jak postupovat. Konzultovali jsme to s kontrolou 
hospodaření, že to máme řešit tak, že se nejdříve navrhne, potom schválí zastupitelstvem, pak 
se může schvalovat rozpočet školy. Proto čekáme, na to, co dnes schválíme a na následném 
zasedání rady to dokončíme. 

Starostka udělala v návrhu rozpočtu úpravu u církví a v celkovém provozu.  

Aleš Klech poděkoval paní starostce a zeptal se, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů dotaz 
k tomuto bodu. Nikdo neměl další dotaz. 

2/6b Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje rozpočet obce na rok 2023 dle upraveného návrhu 
s celkovými příjmy a financováním (tj. zůstatek z minulého roku) ve výši 60.924.600 Kč 
a výdaji a financováním (tj. splátka úvěru) ve výši 60.924.600 Kč. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

c) Střednědobý výhled rozpočtu na léta 2022 – 2027 

Starostka - obec musí mít zpracován tzv. střednědobý výhled rozpočtu vždy na 2-5 let 
následujících po schváleném rozpočtu. Proto byl připraven návrh střednědobého výhledu na 
léta 2022 – 2027. Je zde počítáno se splácením úvěru, s možnými investicemi. Není možné 
přesně odhadovat příjmy ani výdaje. Schvalovat Střednědobý výhled je vyhrazenou pravomocí 
zastupitelstva obce. Starostka představila vizi do budoucna. 

Aleš Klech se zeptal, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů dotaz k tomuto bodu. 

Petr Rončka – jen jsem se chtěl zeptat, zda se musí schvalovat rok 2022? 



Zápis 2. zasedání Zastupitelstva obce Vřesina                                               7. prosince 2022 
 

6 
 

Starostka – ano, ten letošní rok je ještě pořád, takže to tam má zůstat. 

Nikdo neměl jiný dotaz. 

2/6c Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na r. 2022 až 2027 
dle předloženého návrhu. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

d) Rozpočtové opatření č. 6/2022 

Starostka – tak jak jsem vám dnes psala, absolvovala jsem schůzku s administrátory dotace, 
která se týká kotlíkových půjček. V roce 2019 jsme ze Státního fondu životního prostředí získali 
4.350.000 Kč na půjčky občanům na výměnu kotlů a také na platbu člověka, který lidem 
s žádostí o dotaci, půjčku atd. mohl být nápomocen. Obec využila z navrhovaného rozpočtu 
včetně práce specialisty 3.239.667 Kč, které se nyní snažíme využít na montáž FVE na budovu 
ZŠ a budovu obecního úřadu. Zbytek financí, tedy 1.110.333 Kč jsem se dnes dozvěděla, jsme 
do 31. 12. 2022 povinni vrátit na účet státního fondu. V rozpočtu však s touto částkou počítáno 
nebylo, proto navrhuji rozpočtové opatření, kde tuto situaci vyřešíme. Zároveň s ohledem na 
vývoj v příjmové části rozpočtu zapracováváme potřebné částky.  

Aleš Klech poděkoval paní starostce a zeptal se, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů dotaz 
k tomuto bodu. Nikdo neměl další dotaz. 

2/6d  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2022 dle předloženého 
návrhu. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

7. OZV o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci 
Starostka - Zastupitelstvu obce je vyhrazeno dle §84 zákona o obcích odstavce h vydávat 
obecně závazné vyhlášky obce. Mezi tyto vyhlášky dle metodiky ministerstva vnitra patří také 
vyhláška o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu. Ve Vřesině využíváme 
variantu poplatku z nemovité věci, kdy dáváme občanům možnost volit velikost nádoby a 
četnost svozu. Zastupitelstvo obce určí pouze cenu za 1 litr odvezeného odpadu. V loňském 
roce byla částka 0,6 Kč za 1 litr. V letošním roce bude svozová společnost zdražovat, zítra jedu 
na schůzku, kde se stanoví, zda zdraží o 10 nebo 12 %. Obec již letos na odpady doplácí. Sváží 
se zeleň z velkoobjemových kontejnerů u OU, velkoobjemový odpad 2x ročně a také tříděný 
odpad několikrát týdně. Rada obce navrhuje částku za 1 litr odpadu zvýšit na 0,7 Kč, nechceme 
zvedat poplatek výš. 

V rozpočtu je plnění prozatím poloviční, jelikož se druhá část poplatku bude hradit v lednu 
2023. 

Aleš Klech se zeptal, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů nějaký dotaz. 
Petr Rončka – ve vztahu na rozpočet, navýšení 10-15 %, ale v rozpočtu je rozdíl + 4 %? 
Starostka – ano, půlka roku se platí podle starých cen. 
 
Zastupitelé ani občané neměli další dotazy. 
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2/7 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2022 o místním 
poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci. 

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

 
8. Mimořádná odměna starostce obce 

Aleš Klech – poprosím pana místostarostu, aby nás seznámil s podklady k tomuto bodu. 
Místostarosta – rada obce Vřesina v řádném zasedání a po diskuzích navrhuje mimořádnou 
odměnu starostce obce za mimořádné plnění funkce opatrovníka opatrovanců obce, dále pak za 
úspěšné plnění zajišťování dotačních titulů a jejich čerpání a za mimořádnou pomoc složkám 
s administrací dotací z rozpočtu obce Vřesina a z jiných zdrojů. Rada obce navrhuje uvolněné 
starostce obce mimořádnou odměnu ve výši 60 tis. Kč v souladu s § 76 zákona o obcích.  

Aleš Klech poděkoval panu místostarostovi a zeptal se, zda má někdo ze zastupitelů nebo 
občanů dotaz k tomuto bodu. 
Jaroslav Smolka – smyslem zákona o obcích je odměna za něco opravdu mimořádného, ale 
mně nepřipadá, že by to byly mimořádné zásluhy, nevím, jaká byla letos pomoc se získáním 
dotací z rozpočtu obce pro složky, které se podávaly loni do konce roku. Nevím, proč se tyto 
mimořádné zásluhy neřešily v minulém volebním období. Spíš myslí, že by si mimořádnou 
odměnu zasloužil místostarosta a možná i rada. 
Místostarosta – odpověď k dotazu, proč je to na 2. jednání zastupitelstva, protože jsme se takto 
dohodli na radě, že navrhujeme odměnu za celé funkční období od roku 2018 do dnešního dne, 
protože pokračuje ve funkci. 
Jaroslav Smolka – jen aby bylo jasno, vážím si práce paní starostky. Určitě zvládá hodně práce, 
ale myslím si, že duch toho zákona je, že za něco opravdu mimořádného. 
 
Nikdo z řad zastupitelů ani občanů neměl další dotazy. Aleš Klech nechal hlasovat o usnesení: 
 
2/8 Zastupitelstvo schvaluje mimořádnou odměnu uvolněné starostce obce ve výši 
60.000 Kč v souladu s § 76 zákona o obcích za (i) mimořádné plnění funkce opatrovníka 
opatrovanců obce; (ii) úspěšné plnění zvláště významných úkolů obce při zajišťování dotačních 
titulů a jejich čerpání; a (iii) mimořádnou pomoc složkám při získávání a administraci dotací 
z rozpočtu obce a z jiných zdrojů. 

Hlasování: pro 12                                         proti 0                            zdržel se 3 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 12 hlasy. 

 
9. Dotace MMR 

Starostka - vzhledem k nutnosti rekonstrukce elektroinstalace v ZŠ se chceme snažit o nalezení 
možnosti dotační výpomoci pro náš záměr. V minulém týdnu měly být vypsány dotační výzvy, 
ale prozatím se to nestalo. Nebudeme proto řešit žádné jiné dotační tituly, ale necháme si 
otevřenou možnost pro případné využití výzvy v tomto ohledu. Dle některých informací mají 
být výzvy upřesněny až v únoru či březnu 2023. Chceme být připraveni, abychom mohli rychle 
reagovat. Máme administrátorku dotace, když budeme mít vše připraveno a budeme rychle 
reagovat, naše šance na získání dotace budou vyšší. 
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Aleš Klech poděkoval paní starostce a zeptal se, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů dotaz 
k tomuto bodu. 

Nikdo z řad zastupitelů ani občanů neměl dotazy. 

2/9a Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje investiční záměr: „Rekonstrukce elektroinstalace 
a interiérů v budově základní školy Vřesina“, jehož nositelem je Obec Vřesina. 

Hlasování: pro 13                                         proti 0                            zdržel se 2 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 13 hlasy. 

2/9b Zastupitelstvo obce Vřesina vyjadřuje souhlas s předložením žádosti o dotaci 
k projektu: „Rekonstrukce elektroinstalace a interiérů v budově základní školy Vřesina“, jehož 
nositelem je Obec Vřesina - v rámci podprogramu: 117D8210 – PODPORA OBNOVY 
A ROZVOJE VENKOVA 2023 – DT: 117d8210E – Rekonstrukce a přestavba veřejných 
budov, Ministerstva pro místní rozvoj. 

Hlasování: pro 13                                         proti 0                            zdržel se 2 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 13 hlasy. 

 
2/9c Zastupitelstvo obce Vřesina vyjadřuje souhlas se zajištěním spolufinancování 
projektu: „Rekonstrukce elektroinstalace a interiérů v budově základní školy Vřesina“, 
předkládaného v rámci v rámci podprogramu: 117D8210 – PODPORA OBNOVY 
A ROZVOJE VENKOVA 2023 – DT: 117d8210E – Rekonstrukce a přestavba veřejných 
budov, Ministerstva pro místní rozvoj. 
Hlasování: pro 13                                         proti 0                            zdržel se 2 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 13 hlasy. 

10. Dotace MFČR 

Starostka - stejně tak v bodě 10 máme předpoklad, že bude vypsána příslušná dotační výzva 
a nechceme nic zanedbat. Ať bude dotační spoluúčast jakákoli, pořád by získaná dotace byla 
vynikající. 

Aleš Klech poděkoval paní starostce a zeptal se, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů dotaz 
k tomuto bodu. Nikdo z řad zastupitelů ani občanů neměl dotazy. 

2/10a  Zastupitelstvo obce Vřesina vyjadřuje souhlas s předložením žádosti o dotaci 
k projektu: „Rekonstrukce elektroinstalace a interiérů v budově základní školy Vřesina“, jehož 
nositelem je Obec Vřesina - v rámci podprogramu: 298D23 - PODPORA ROZVOJE A 
OBNOVY OBECNÍ INFRASTRUKTURY A OBČANSKÉ VYBAVENOSTI 2023 - DT: 
298D2320 - Podpora obnovy a rozvoje materiálně technické základny regionálního školství v 
působnosti obcí, Ministerstva financí ČR. 

Hlasování: pro 13                                         proti 0                            zdržel se 2 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 13 hlasy. 
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2/10b Zastupitelstvo obce Vřesina vyjadřuje souhlas se zajištěním spolufinancování 
projektu: „Rekonstrukce elektroinstalace a interiérů v budově základní školy Vřesina“, 
předkládaného v rámci podprogramu: 298D23 - PODPORA ROZVOJE A OBNOVY OBECNÍ 
INFRASTRUKTURY A OBČANSKÉ VYBAVENOSTI 2023 - DT: 298D2320 - Podpora 
obnovy a rozvoje materiálně technické základny regionálního školství v působnosti obcí, 
Ministerstva financí ČR. 

Hlasování: pro 13                                         proti 0                            zdržel se 2 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 13 hlasy. 

 
11. Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb Hlučínsko 
V ORP Hlučín se pracuje na novém plánu rozvoje sociálních služeb pro ORP Hlučín. Bohužel 
se jej nepovedlo připravit tak, aby navázal svou platností na aktuální. Byli jsme proto požádání 
o schválení prodloužení platnosti současného plánu. Proto jsem Vás požádala na začátku 
zasedání o přidání bodu do programu zasedání obce. Věřím, že v tomto nebude žádný problém. 
Dokument byl schvalován zastupitelstvem obce dne 18. září 2018. Měli jste možnost se s tímto 
dokumentem seznámit, jde v zásadě o to, jakým způsobem se obce zapojují, jak pomáhají 
spolky a všechny možné organizace. Opravdu netuším, jak rychle bude připravený nový 
dokument. 

Aleš Klech poděkoval paní starostce a zeptal se, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů dotaz 
k tomuto bodu.  
Jaroslav Smolka – není to dotaz, ale připomínka, že jsme schválili smlouvu, ve které se v bodě 
2 město Hlučín zavazovalo něco splnit,… Pak jen bych měl připomínku, zda v usnesení 
nevypustit slovo projednal. 
Starostka – projednali jsme to, že to prodloužíme. 
Aleš Klech – vznášíte tedy pozměňovací návrh? 
Jaroslav Smolka – ne. 
Nikdo z řad zastupitelů ani občanů neměl dotazy. 
 

2/11 Zastupitelstvo obce Vřesina projednalo a schvaluje prodloužení platnosti 
Střednědobého plánu sociálních služeb a souvisejících aktivit pro Hlučínsko-východ pro 
období 2018-2022, a to do doby schválení nového Střednědobého plánu sociálních služeb.  

Hlasování: pro 15                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 15 hlasy. 

12. Různé 
Aleš Klech předal vedení schůze starostce obce. 

a) Orientační měření na ulici Na Chabovci 
Starostka - v říjnu 2022 proběhlo orientační měření rychlosti dopravních prostředků na ulici Na 
Chabovci. Rada obce chce přiloženou zprávu využít k argumentaci pro povolení měření 
rychlosti na stejné ulici a také k řešení semaforu na přechodu pro chodce u hřiště TJ Vřesina. 
Nyní netušíme. Co všechno nám dopravní policie povolí, jednání teprve probíhat budou. 
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b) Termíny zasedání zastupitelstva na rok 2023 
Starostka – navrhujeme termíny zasedání zastupitelstva obce Vřesina v roce 2023. Je nutné 
splnit podmínku, že jednotlivá zasedání se musí konat nejpozději 90 dnů od předchozího 
jednání. 

8.2.2023 
26.4.2023 
21.6.2023 
13.9.2023 
6.12.2023 

 
Máte k těmto bodům nějaké dotazy? 
 
Jaroslav Smolka – mám pouze připomínku. Škoda, že ve statistice měření není zachycena 
rychlost 50 – 53 km/h zvlášť. 
Starostka – nejde to – je zde určitá tolerance radaru. 
 
Místostarosta doplnil informace k městské policii. Informace jsou přílohou tohoto zápisu. 
 
Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů dotaz k těmto bodům. Nikdo 
z řad zastupitelů ani občanů neměl dotazy k tomuto bodu.  
 
Starostka tedy konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace 
o orientačním měření na ulici Na Chabovci, termínech zasedání zastupitelstva na rok 2023 
a o činnosti městské policie Hlučín. 

 
13. Interpelace členů zastupitelstva 
Starostka se zeptala zastupitelů, zda má někdo nějaký dotaz, připomínky. 

Jiří Bečica – mám 2 dotazy. Byl jsem požádán několika občany, zda by bylo možné veřejně 
zpřístupnit dětské hřiště v areálu koupaliště, aby bylo hřiště celoročně přístupné. A za druhé, 
zda by bylo možné řešit VO na horní části ulice U Sadu, kde od ulice Nová po ulici 
Na Veverkovci není VO a je tam tma a chodí tam docela dost lidí a vozidla ne vždy dodržují 
rychlost. 

Starostka – ano děkuji, budeme se těmito věcmi zabývat. 

 

Jaroslav Smolka – mám dotaz, návrh na podnět ohledně toho, jak je to s příjímáním RO radou 
obce. Rada může schvalovat RO za podmínek, která schválí zastupitelstvo. Poslední změna 
tohoto oprávnění je z 10.9.2015 z důvodu změny zákona mohli vzniknou správní delikty 
za nekryté položky v rozpočtu. Jak s tím koresponduje RO č. 5? 

Starostka – přiznám se, že to usnesení vnímám jinak. Již nyní tušíme, že rozpočet bude 
doplněný do 100 %. Vždy to beru pouze do částky 300 tis. Kč, o větší částce rozhoduje 
zastupitelstvo. 
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Jaroslav Smolka – plnění rozpočtu k 31.10.2022 – zde vyplývá, že nehrozí překročení do konce 
roku. Tak mi připadá, že oprávnění rady není až tak správně. 

Starostka – položky nyní nejsou překročeny, ale počítáme dopředu, ale můžeme jednat o úpravě 
usnesení. 

Jaroslav Smolka – chtěl bych pokud možno písemně zdůvodnit, proč na úřední desce není 
přístupný archiv. Rád bych věděl, podle jakého zákona. Když tam visí ustanovení opatrovníka 
u KPU, tak nevím, proč by tam nemohlo viset přechodné dopravní značení, alespoň po dobu 
trvání zakázky. 

Starostka – dobře, děkuji za připomínku. 

 

Martin Válek – chtěl bych poděkovat paní starostce a radě obce za angažovanost v dopravě a 
rychlosti v obci, že to řešíme jako prevenci a ne až ex post. 

 

Jiří Bečica – mám takové zamyšlení. Uprostřed obce jeden z majitelů prodává pozemek (louku) 
a dávám na zvážení, zda by jí obec nekoupila do majetku, jelikož máme nějaké volné 
prostředky. I z hlediska záměru do budoucna pro rozvoj obce, nebo s ohledem na růst ceny 
půdy. 

Starostka – již jsem se informovala na cenu pozemku a cena je v hodnotě stavebního místa, na 
radě jsme se o tom bavili. Navíc je to v záplavové zóně, jedná se o čistou zeleň. 

 

Jaroslav Smolka – na minulém zastupitelstvu jsem se chtěl zeptat, jak se zprostředkovává online 
dotaz? A jak je to v souladu s jednacím řádem. 

Aleš Klech – že mi přijde na telefon. 

Jaroslav Smolka – připadalo mi to jako předem připravený dotaz, kdy se dotyčný styděl sám 
zeptat – jako anonym. 

 

Nikdo ze zastupitelů nepoložil žádný další dotaz. 
 
 
14. Diskuse občanů 
Starostka se zeptala občanů, zda má někdo nějaký dotaz.  

Nikdo z občanů nepoložil žádný dotaz. 
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15. Závěr 
 
Starostka poděkovala všem občanům i zastupitelům za účast na zasedání, za prostudování 
materiálů. Všechny pozvala na Štěpánské koledování, Novoroční koncert a ples obce. Popřála 
všem požehnané vánoční svátky, spokojené a klidné a mnoho zdraví a úspěchů v roce 2023 a 
v 19:28 ukončila jednání. 

 
 
 
 
                                                                                               Mgr. Bohuslava Krupová 
         Starostka obce 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Lenka Josefusová 
 
Zápis jsem si přečetl, nemám k němu připomínky Ondřej Seidler:  
 
Zápis jsem si přečetl, nemám k němu připomínky Ing. Vilém Hluchník:  
 
Přílohy: 

1. Protokol o průběhu hlasování 
2. Informace o činnosti rady 
3. Informace o činnosti starostky 
4. Zápis z kontrolního výboru 
5. Zápis z finančního výboru 
6. Zpráva o činnosti městské policie 


